
UCHWAŁA NR LX11439/23 
RADY MIASTA ŚWIDWIN 

z dnia 30 sierpnia 2023 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalność  Burmistrza Miasta Śwuiwin. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15) i art. 18b ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz.U. z 2023 r. poz. 40 z późn. zm.) oraz art. 229 pkt 3) ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego (Dz.U. z 2023 r. poz. 775 z późn. zm.) po zapoznaniu się  z wynikami przeprowadzonego przez 
Komisję  Skarg, Wniosków i Petycji postępowania, Rada Miasta Swidwin uchwala, co następuje: 

1. Po rozpatrzeniu skargi na działalność  Burmistrza Miasta Świdwin w zakresie zmniejszenia częstotliwości 
wywozu odpadów zmieszanych, uznaje się  skargę  za zasadną  z przyczyn zawartych w uzasadnieniu, stanowiącym 
załącznik do niniejszej uchwały. 

2. Zobowiązuje się  Przewodniczącą  Rady Miasta Świdwin do powiadomienia skarżącej o sposobie 
załatwienia sprawy. 

3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Wiceprzewodnicząca Rady 
Miasta 

Anna Szafrańs a 

Andrzej Czerniec 

W O X A T 
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Uzasadnienie 

Zgodnie z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 775 z późn. zm.) skarga dotycząca zadań  lub działalności Burmistrza rozpatrywana jest przez 

Radę  Miasta. 

W dniu 10 sierpnia 2023 r. do Rady Miasta Świdwin wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta w zakresie 

wprowadzenia 	harmonogramu 	wywozu 	odpadów 	komunalnych dla nieruchomości zamieszkałych 

zmniejszającego częstotliwość  wywozu odpadów zmieszanych do 2 razy w miesiącu. Skarżący wniósł  również  
o przywrócenie wywozu odpadów zmieszanych do 4 razy w miesiącu. Na posiedzeniu w dniu 21 sierpnia 2023r. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji dokonała analizy treści skargi oraz złożonych wyjaśnień . 

W wyniku analizy komisja ustaliła, co następuje: 

Komisja po wysłuchaniu przedstawionych wyjaśnień, wnioskuje o uznanie skargi skarżącego za zasadną, co 

skutkuje przywróceniem częstotliwości wywozu zgodnie z regulaminem i uchwałą  Rady Miasta do czasu ustalenia 

możliwych zmian częstotliwości wywozu odpadów dokonanych przez Radę. 

Komisja ustaliła, iż  powstałe zmiany ustalone zostały poza decyzją  Rady Miasta Świdwin, co jest naruszeniem 

art.6r. ust.3 ustawy z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2023r, poz. 

1469) 

To Rada okreś la, w drodze uchwały stanowiącej akt prawa miejscowego, szczegółowy sposób i zakres świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposób świadczenia usług przez 

punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

W Uchwale Nr Lll/355/22 Rady Miasta Świdwin z dnia 28 października 2022r. w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów (Dz.Urz.Woj. Zachodniopomorskiego z 2022r. poz.5375) określono, że 

w zabudowie jednorodzinnej odpady zmieszane będą  odbierane 1 raz w tygodniu. 

W związku z powyższym, skarga jest zasadna. 

W świetle powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zarekomendowała Radzie Miasta uznanie skargi 

za zasadną. 
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Wpłynęło dnia  „II. Ob  . 2O?r. 

Nr sprawy 	 

Wiesław Grzesiak 
	

Świdwin, 10.08.2023 roku 

78-300 świdwin 

ul. Toruńska 3 

Rada Miasta Świdwin 

Urząd Miasta w Świdwinie. 

SKARGA 

Na podstawie art 227 Kodeksu postępowania administracyjnego składam skargę  na 

działalność  Burmistrza Miasta Świdwina - Pana Piotra Felińskiego. Przedmiotem skargi jest 
wprowadzenie Harmonogramu Wywozu Odpadów Komunalnych dla nieruchomości 
zamieszkałych zmniejszającego częstotliwość  wywozu odpadów zmieszanych do 2 razy w 
miesiącu. 

Wnoszę  o Przywrócenie wywozu odpadów zmieszanych do 4 razy w miesiacu. 

Uzasadnienie: 

Zgodnie z instrukcją  sortowania odpadów do pojemnika na odpady zmieszane wrzuca się  
prawie wszystko to, co nie kwalifikuje się  do innych pojemników, więc np. pieluchy 
jednorazowe, waciki, odpady z pokarmów mięsnych i rybnych i wiele innych. Wszystkie te 
odpady pozostawione przez 2 tygodnie w pojemnikach powoduje powstanie fetoru, plagi 

much „ robactwa i szczurów. 

Zmniejszenie częstotliwości wywozu odpadów nie spowodowało zmniejszenie stawki, jaką  
mieszkańcy płacą  za wywóz jest to złamanie umowy zawartej między urzędem a 
obywatelami miasta. Przy podwyższeniu stawki za wywóz odpadów - aprobowany był  
Harmonogram wywozu 4 razy w miesiącu. 

Pan Burmistrz podjął  decyzję  o zmniejszeniu częstotliwości wywozu odpadów 
komunalnych bez jakichkolwiek racjonalnych podstaw. Mniejsza ilość  wywozów nie 
przekłada się  z korzyścią  dla mieszkańca a wręcz przeciwnie - kumulowanie tych odpadów 
na terenie swoich posesji, może powodować  zagrożenie dla zdrowia ludzi i zwierząt 

W związku z tym skarga na działalność  Pana Burmistrza jest w pełni zasadna. 

Z poważaniem Wiesław Grzesiak 


